



90型标准盐雾试验箱



120型标准盐雾试验箱



复合式盐雾试验箱

复合式盐雾试验箱是加速腐蚀试验中最接近实际的状况，以自然环境中较常见之状况加以模拟，以数倍于自然环境之严苛条件加以组合测试，如盐雾、干燥、湿润、常温静置、低温等环境加以组合，可任意顺序或单独进行测试。主要测试品乃针对在激烈环境变化下使用的产品，如汽车零配件，航空器材、摄影器材、建筑材料、电着涂膜涂料及电子电机系统等金属电化学腐蚀抗抵性皆适用。

The composite salt spray chamber is the closest to the actual state of the natural environment accelerated corrosion test to simulate the more commonly encountered in the natural environment to several times the combined test of the harsh conditions of the natural environment such as salt spray, Wet, room temperature, low temperature and other environment to be combined, can be arbitrary order or separate test. The main test items: steam locomotive spare parts, aviation equipment, photographic equipment, building materials, electric coating and electronic coating systems and other metal electrochemical corrosion resistance are applicable.

性能特点
Feature

- 采用彩色触摸屏控制器，操作简单，稳定可靠，中、英文显示完整的系统操作状况，执行及设定程序曲线，可实现RS232电脑接口对接。
Color touch-screen controller, simple operation, stable and reliable, Chinese and English display complete system operation status, implement and set a procedure curve, which can realize the RS232 computer interface docking.
- 控制方式：温度、湿度、盐雾、温湿度可做程式交变控制。
Control mode: temperature, humidity, salt spray, temperature and humidity can do program alternating control.
- 程式组容量：140Pattern(组) 1400Step(段) 每组程式最多可设Repest99段。
Program group capacity: 140Pattern, 1400Step, 99Repest.

产品型号	WSYW-060	WSYW-090	WSYW-120	WSYW-160	WSYW-200
内箱尺寸（cm） （长×高×宽）	60×45×40	90×60×50	120×80×80	160×80×100	200×100×100
外箱尺寸（cm） （长×高×宽）	135×110×80	165×125×95	225×145×130	260×145×150	280×165×150
温度范围	- 20℃～ 80℃				
湿度范围	20% ～ 98%				
实验类型	标准盐水测试、酸性盐水测试、铜加速测试、恒温恒湿测试、温湿度交变测试				
测试区温度	盐水试验法（NSS ACSS）35℃/耐腐蚀试验法（CASS）50℃				
压力桶温度	盐水试验法（NSS ACSS）47℃/耐腐蚀试验法（CASS）63℃				
盐水浓度	5%氯化钠溶液浓度				
压缩空气压力	1kgf/cm²				
喷雾量	1.0~2.0ml/80cm2/h (至少收集16小时，取其平均值)				
使用电源	220V/6KW	380V/7KW	380V/9KW	380V/10KW	380V/12KW

性能特点
Feature

- 采用彩色触摸屏控制器，操作简单，稳定可靠，中、英文显示完整的系统操作状况，执行及设定程序曲线，可实现RS232电脑接口对接。
Color touch-screen controller, simple operation, stable and reliable, Chinese and English display complete system operation status, implement and set a procedure curve, which can realize the RS232 computer interface docking.
- 整台PVC板制，内部采用先进的立体补强技术，结构强实，永不变形。
PVC material, the internal use of advanced three-dimensional reinforcement technology, strong structure, never deformed.
- 采用自动/手动加水系统，具有水位不足时能自动/手动补充水位之功能，试验不中断。
Adopt automatic water adding system, water can be automatically replenished when the water level is insufficient, the experiment is not interrupted.

产品型号	WSYW-060	WSYW-090	WSYW-120	WSYW-160	WSYW-200
内箱尺寸（cm） （长×高×宽）	60×45×40	90×60×50	120×80×80	160×80×100	200×100×100
外箱尺寸（cm） （长×高×宽）	105×110×60	135×125×85	195×145×110	230×145×130	250×165×130
实验类型	标准盐水测试、酸性盐水测试、铜加速测试				
测试区温度	盐水试验法（NSS ACSS）35℃/耐腐蚀试验法（CASS）50℃				
压力桶温度	盐水试验法（NSS ACSS）47℃/耐腐蚀试验法（CASS）63℃				
盐水浓度	5%氯化钠溶液浓度				
压缩空气压力	1kgf/cm²				
使用电源	220V/3KW	220V/3.5KW	220/4KW	220V/4.5KW	220V/5KW